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Locatie: Online
Aanvang: 20.00 uur

Opening en Mededelingen
Voorzitter Alfred Folkeringa opent de online vergadering.
Er zijn geen mededelingen.

Goedkeuring financiële jaarverslagen 2021
Penningmeester Udo Bonjernoor legt de balans van de afgelopen jaren uit. Financiële situatie van de
vereniging blijft heel stabiel. Eigen vermogen blijft stabiel. We beheren ook nog steeds financiën van
speeltuincommissies en groencommissies. Bij activa wat verschillen, heeft te maken met grote uitgave
(toelichting volgt). Bij passiva: geen openstaande crediteuren. Verplichtingen naar groen- en
speeltuincommissies en reservering voor het jubileum. Ondanks dat cijfers 2020/2021 niet veel lijken
veranderd is er onderliggend wel veel veranderd, gaan we zien bij kosten/baten. Inkomsten/uitgaven
in evenwicht gebleven.
Inkomsten: contributie lijkt lager dan voorgaande jaren. Komt door andere manier van berekenen.
Voorheen elk lid 12 euro terwijl veel leden 7 euro betalen. Reservering lampen is nu meteen
verrekend. Te innen contributies van voorgaande jaren zijn afgeschreven. Last genomen. Grote post:
speeltuin LP opgeknapt. Niet met verenigingsgelden maar met beheerd geld. Verrekening
jubileumpot: restitutie van vergunning ontvangen en weer 1500 subsidie van gemeente ontvangen.
Uitgaven: ook hier de speeltuin (beheerd geld). De grote aanschaf is de AED, was geen reservering
voor gemaakt. Kosten in een keer genomen.

Vraag Patrick Steinberger: Ik heb de stukken niet van tevoren kunnen inzien. Heb er om gevraagd en
het antwoord was “dat ga je allemaal zien op de ledenvergadering”. Waarom niet gewoon van tevoren
beschikbaar gesteld aan de leden?
Antwoord Udo Bonjernoor: het is nooit het gebruik geweest dit van tevoren beschikbaar te stellen.
Daarbij komt dat we nog geen goedkeuring hadden van de kascommissie en de cijfers dus nog niet
konden communiceren.
Reactie Patrick Steinberger: ik snap het maar ik vind het geen transparante gang van zaken. Verzoek
om dit in de toekomst wel van tevoren te delen. Jaren eerder kreeg ik dit wel van tevoren. Ik vind het
een ongelukkige gang van zaken. Verzoek aan bestuur: stel de ALV stukken van tevoren beschikbaar.
Reactie Udo Bonjerboor: is genoteerd, zullen we rekening mee houden.



Vraag Rob Lentfert: als lid van kascontrolecommissie heb ik geconstateerd dat er nog debiteuren
waren. Komt niet tot uitdrukking in de cijfers. Graag toelichten.
Antwoord Udo Bonjernoor: stukken zitten niet als bijlage de administratie nu. Zou een samenvatting
ledenadministratie moeten zijn en wie wat moet betalen, zodat dit geheel transparant is. Ook de kosten
van Mollie payments moeten dan zichtbaar worden. Zo wordt de hele contributie-administratie
controleerbaar.

Vraag Rolf Schipper: ik wil me aansluiten bij Patrick Steinberger. Stukken graag van tevoren
opsturen. Dan kan het ook een hamerstuk zijn. Inhoudelijk: is het logisch om de speeltuin op te nemen
in de boekhouding? Je ziet namelijk enorme verschillen in inkomsten en uitgaven terwijl het niet
relevant is voor de bewonersvereniging. Wat is je reactie?
Antwoord Udo Bonjernoor: je hebt gelijk. Is historisch gegroeid dat vereniging dit soort potjes
beheerd. Hoort idd niet bij wijkvereniging. Ik kan ook aparte boekhoudingen doen. Dit vind ik echter
transparanter.

Vraag Nici van der Werve: ik wil aangeven dat normale gang van zaken is om stukken van tevoren te
delen. Ik heb een voorbeeld vanuit zwemvereniging om ervoor te zorgen dat het alleen hamerstukken
zijn.
Antwoord Udo Bonjernoor: fijn, dankjewel!

Goedkeuring begroting 2022
Udo Bonjernoor licht begroting toe. We gaan naar een evenwicht toe. Grootste wijziging: meer geld
voor buurtactiviteiten na corona.

Vraag Tjeerd van der Weerd: contributie is 1700 euro inkomsten en u begroot 2000. Hoe kan dat?
Antwoord Udo Bonjernoor: veroorzaakt door debiteuren.

Verslag Kascommissie
Rob Lentfert: samen met Alex de Groot bij elkaar geweest en stukken bekeken. Vragen gesteld en
naar tevredenheid beantwoord. Decharge voor bestuur. Complimenten.

Benoeming kascommissie 2022
Erik van Brederode en Tjeerd van der Weerd.

Benoeming bestuur 2022
Alle kandidaten worden door de vergadering gekozen.
Voorzitter: Alfred Folkeringa (laatste jaar)
Penningmeester: Udo Bonjernoor & Anne-Marije van Riet.
Secretaris: Bart Bouwers
Lid: Chris de Bruin
Lid: Joke Slaman
Twee vacatures voor leden zijn niet ingevuld. Niemand heeft zich gemeld.
Er zijn nu geen belangstellenden voor de rol van voorzitter volgend jaar. We gaan werven!

Rondvraag & Sluiting ALV
Geen vragen. Alfred sluit de vergadering.


